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Z A P I S N I K 
s 83. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 14. studenoga 2014. godine 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Lidija Ružić, službenica Odsjeka za komunalni 
sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i 
financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, 
direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Davorin Klobučar djelatnik GSC Delnice, Mirela Srkoč Šenkinc, 
direktorica Turističkog ureda Turističke zajednice Grada Delnica, Dražen Rački, JVP Delnice, 
Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i 
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Gordana Piskač i Davorka Grgurić umjesto kojih 
sjednici prisustvuje Lidija Ružić, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić, Dario 
Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 
IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 
 
DRAŽEN RAČKI 
- Intervencija nije bilo. 
- Radilo se s korpom na privatni zahtjev u Ravnoj Gori, obavila se registracija vozila, radilo 

se na sanaciji dimnjaka koji je pomaknut uslijed leda. 
- Čišćenje ceste od granja u Podgori odgođeno je zbog lošeg vremena. 
- Dopremljene su sadnice iz Jastrebarskog, sudjelovali smo na osiguranju koncerta „Lada“. 
- Danas će u Srednjoj školi održati vježbu početnog gašenja požara. 

 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Pedagoginja će voditi individualne razgovore s roditeljima i s djecom. 
- Uvid u rad pedagoške dokumentacije. 
- Održat će se sastanak aktiva odgajatelja vezano uz predstojeći advent. Pribavljen je 

materijal za izradu ukrasa za jelku. 
- Medicinska sestra će započeti s radom 1. 12. 2014. godine. 
- Nalazi analize prehrane su uredni. 
- Izvršena je deratizacija prostora. 
- Pratio se rad pripravnice. 
- Statistički podaci dostavljeni su Uredu državne uprave i ministarstvu. 
- Mala škola može se odraditi u 150 satnom programu. 

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 
- Održan je nastup ansambla „Lado“, izvanrednu izvedbu pratilo je 350-400 gledatelja čime 

se pokrio njihov angažman. Preostaje još trošak od cca 3-4.000 kuna. 
- HZZZ predan je natječaj za još jednog volontera. 



- Održana je koordinacija TZ Gorskog kotara na kojoj je, osim prihvaćanja programa, 
održan sastanak s predstavnikom GSC radi koordinacije aktivnosti i obveza za sanjkaški 
kup. Održana je i prezentacija „Medvjedići iz Gorskog kotara“, proizvod je spreman za 
tržište i izaći će u proljeće. Koordinacija je projektu dala podršku. 

- HTZ je odaslan izvještaj o realizaciji edukacije. 
- Održan je sastanak s vlasnikom agencije „Triglav“ koji radi na organiziranom dolasku 

izraelskih gostiju. 
- Zaprimljena je tužba zaposlenice Irene Vučenik Šostik i na istu treba odgovoriti. 
- Jučer je održan sastanak s direktoricom Peršić Živadinov kojoj su podnesena izvješća o 

radu. Razgovaralo se o realiziranim i planiranim programima. 
- Jučer je održan sastanak na temu Kvarner family, pojašnjeni su kriteriji novih 

podbrendova i uključivanje u novi katalog za sajmove u Njemačkoj i Švicarskoj. 
- Danas se održava sjednica Nadzornog odbora. 

 
NIKOLA MUVRIN 
- Radi se čišćenju javnih površina, odmorišta, groblja. 
- Kod benzinske stanice INE te kod vulkanizera pokraj autobusnog kolodvora zasađen je 

planinski bor. 
- Iskopano je cca 80 metara kanala za sadnju živice u malom parku. 
- Pripremljeni su znakovi s nazivima ulica i izvršena je evidencija znakova koje imamo. 
- Obavljaju se pripreme za advent. Gradonačelnik je zatražio da se poštuju rokovi i da sve 

bude spremo za paljenje prve svijeće 29. 11. kada će se kititi i jelka. 
- Pripremit će se 30 m2 granitnih kocki koje će se postaviti kraj fontane. 
- Pomoć u prijevozu štandova na kojima se potpisuje peticija. 
- Bina u Brodu na Kupi je napravljena, potrebno je još oličiti zidove i postaviti vrata. 
- Obavijestiti će vlasnicu diska o obvezi postavljanja ograde. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Obavljaju se pripreme za okrugli stol danas u velikoj vijećnici, radi se o stručnom skupu 

za učitelje hrvatskog jezika. 
- U utorak prisustvuje Goranskom literarnom sijelu u Fužinama. 
- Napravljena je izložba haigi, te izložba knjiga i uređenje panoa povodom smrti Zvonimira 

Baloga. Odrađen je „Čitateljski kutak“ na kojem je predstavljen Brešan, održana je 
kreativna radionica. 

 
ZRINKA RUŽIĆ 
- Najveći dio vremena posvećen je izradi plana proračuna i projekciji. 
- Nakon rebalansa krenulo se s poslovima preknjižavanja računa, knjiže se uplate stanova 

Erste banke, proslijeđena su sredstva za plaće proračunskim korisnicima te za ogrijev 
socijalno ugroženim osobama. Knjiže se fakture, zatvaraju izvodi, vrše se kompenzacije, 
poslan je JOPPD za listopad, izdaju se narudžbenice. 

- Gradonačelnik je zamolio da se provjeri što je s plaćanjem stipendija za stolare budući iz 
Regionalne gospodarske komore kažu da stipendije nisu uplaćene. 

 
 TOMISLAV MRLE 

- Materijali sa sjednice Gradskog vijeća poslani su na objavu u „Službene novine“. 
- Za 90 korisnika izvršena je isplata za ogrijev. 
- Sređuje se papirologija vezana uz stipendije, izdaju se rješenja iz socijale za osobe koje 

moraju odraditi dobivenu pomoć. 
- Najveći dio vremena utrošen je na osmišljavanje peticije te na aktivnosti oko realizacije 

mirnog prosvjeda te na štampanje i distribuciju plakata. 
- Po drugi puta je sudjelovao u aktivnostima vezanim uz 10-u godišnjicu rada Županijskog 

bibliobusa. 
- Volonterke pravnice preuzele su dio poslova kolegice Bubanj. Trenutno se radi na pravu 

služnosti za HT. 



- Otvoren je predmet za plan i program rada Gradskog vijeća. 
- Uredu državne uprave i Uredu za katastar upućen je dopis u svezi imena novom trgu, 

preporuka je da se to prolongira dok ne prođu izbori za predsjednika RH. 
- Dio djelatnika posjetio je kolegicu Bubanj koja je na bolovanju. 

 
LIDIJA RUŽIĆ 
- Kontinuirano se vrši kontrola radova na Supilovoj ulici. 
- Radi se na izradi proračuna i projekciji te na programu gradnje, održavanja i utroška 

šumskog doprinosa. 
- Za pravo služnosti HT odrađen je tehnički dio posla, ažurirana je baza podataka. 
- Pripremljena je dokumentacija za tehnički pregled ceste prema Srednjoj školi. 
- Izvršena je kontrola računa za radove na javnoj rasvjeti u Supilovoj ulici. 
- Radi se na poslovima uređenja trga. 
- MO Lučice predložio je uređenje trga i nabavu urbane opreme. 
- Od građana se prikupljaju podaci za elementarnu nepogodu. 
- Priprema se natječaj za zakup poljoprivrednog zemljišta. 
- Izdana je potvrda glavnog projekta za izgradnju vodoopskrbe za pretovarnu stanicu Sović 

Laz. 
- Izdaju se rješenja za nezakonito izgrađene zgrade i provode poslovi vezani uz legalizaciju. 
- Ažurira se popis imovine. 

 
DAVORIN KLOBUČAR 
- Prisustvovanje koordinaciji TZ Gorskog kotara glede sanjkaškog kupa kojemu je GSC 

krovni organizator. 
- Odrađena je tiskovna konferencija na kojoj je medijima predstavljeno dobivanje 

organizacije festivala žena. 
- Bazen je gotovo napunjen, uspostavljeno je grijanje i od ponedjeljka bi trebao započeti s 

radom. 
- Pripremiti će se satnica korištenja bazena u kojoj prioritet ima naš plivački klub.  

 
Gradonačelnik je podnio informaciju o prosvjedu koji će se održati u srijedu, 19. studenoga. U 
svezi toga danas se sastaju čelici JLS na izvanrednoj sjednici. Navodi da neće pristati na nove 
ustupke koji su manji od mrvica. I, bez obzira da li će čelnici pojedinih JLS Gorskog kotara 
otići u Zagreb ili neće, smatra da stanovnici Gorskog kotara imaju pravo otići. SDP Grada 
Delnica podržava odlazak na prosvjed. 
 
 
 

 Dovršeno u 9,00 sati. 
 
 
 
 Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 
 Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 


